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Záznam zo stretnutia s občanmi zo dňa 09.12.2024 
 

Miesto konania: veľká zasadačka MsÚ, čas od 17,00hod.  

PROGRAM : 

1. Otvorenie 

2. Otázky súvisiace s programom zasadnutia MsZ 10.12.2024 

3. Rôzne 

Bod č. 1 - Otvorenie 

Mgr. Peter Kolek – primátor mesta  

- privítal prítomných, občania dostali priestor, aby vystúpili so svojimi podnetmi, 

požiadavkami, pripomienkami, návrhmi, ktoré súvisia s programom zasadnutia MsZ a taktiež 

aj iné   

- na finančné otázky, na otázky ekonomického, hospodárskeho charakteru bude odpovedať                       

p. viceprimátor Peter Závodský 

- informoval o stretnutiach s občanmi v mestských častiach Hody, Javorinka, Nebojsa 

a o stretnutí s občanmi Kolónia 

- finišujeme s investičnými aktivitami, ktoré sa nám podarilo ešte v tomto roku realizovať a to 

je výstavba autobusovej zastávky pri DD Patria, osvetlíme ešte tri priechody pre chodcov, 

v tomto roku dokončíme ešte osadenie polopodzemných kontajnerov 

- ak všetko dobre dopadne osvetlíme ulicu Puškinovú 

- vzhľadom na aktuálnu situáciu, ako aj na konsolidačné opatrenia vlády SR bude v roku 2025 

mesto realizovať len nevyhnutné investičné aktivity, resp. tie, ktoré si vyžaduje havarijný stav 

 

- dôležitým bodom rokovania zajtrajšieho MsZ bude rozpočet mesta na rok 2025, odovzdal 

slovo viceprimátorovi mesta  

- na otázky za jednotlivé oblasti budú odpovedať vedúci príslušných oddelení MsÚ 

Peter Závodský – viceprimátor 

- informoval občanov o kapitálových výdavkoch mesta Galanta na rok 2025, ktoré jednotlivo 

vymenoval ( zvukový záznam) t.j. kúpa pozemkov pod cyklotrasou,  elektronický kalendár 

podujatí (100% externé zdroje), aplikácia „T mapa“, odkúpenie budovy na autobusovej stanici, 

zánovný generátor na novom cintoríne a generátor teplého vzduchu v športovej hale, 

modernizácia kamerového systému, zmeny a doplnky územného plánu, projektová 

dokumentácia k železničnej stanici, projektová dokumentácia na autobusovú stanicu atď.,  

rekonštrukcie chodníkov, miestnych komunikácií, zberové vozidlo, realizácia parku SNP, 

kofinancovanie rekonštrukcie renesančného kaštieľa, autobusová zastávka na Kolónii, 

rekonštrukcia amfiteátra, ihrisko Javorinka, vybudovanie polopodzemných kontajnerov, 

výmena kotlov na ZŠ Z. Kodálya. 
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- mesto Galanta v roku 2025 nebude zvyšovať poplatok za komunálny odpad, ale naopak ho 

zníži. Poplatok za KO klesne o 10%. Zvýšená kontrola nám priniesla väčší počet poplatníkov. 

- nenavrhujeme zvýšiť daň z nehnuteľnosti  

Dezider Kiss – občan 

1. Mesto plánuje, a ak áno, kedy predložiť odpočet za rok 2024? 

2. Koľko zamestnancov malo mesto do roku 2021 a koľko sa navýšilo za kalendárny rok 2022 

a 2023? Aké dopady to malo na mzdové náklady?  

3. 12tis.€ od mesta poskytnuté na školenie začínajúcich podnikateľov – „Podnikni to“. Tých 

12tis.€ mohlo byť poskytnutých na opravu fontány pred MsKS. 

4. Fontána pred MsKS je zazimovaná alebo je na odpis? 

5. Požiadal o zaslanie podkladov - ponúk na opravu fontány v písomnej forme.  

Mgr. Peter Kolek – primátor 

1. Mesto robí každý rok odpočet, teraz bude rozšírený, súhrnný a bude predložený na MsZ, 

zverejnený v Galantských novinách, na informačných portáloch.  .  

2. Počet zamestnancov a na odpovede na ostatné položené otázky Vám budú zaslané.  

3. Aktivita „Podnikni to“ – sa nám javila pre začínajúcich podnikateľov ako významná. Nič 

podobné úrad práce neposkytuje. Je to o všeobecných znalostiach začínajúcich podnikateľov. 

Táto aktivita je sledovaná a stretáva sa s pochopením.   

4. Fontána pred MsKS –v rozpočte na rok 2025 sú vyčlenené finančné prostriedky na jej 

opravu.   

Mgr. Arnold Popluhár – riaditeľ TsMG 

- zazimovanie fontány - fontána je v správe mesta k tomu sa neviem vyjadriť. Cenovú ponuku 

na opravu fontány sme obdržali.  

Milan Bičan – občan 

1. Pripomienka – na začiatku volebného obdobia p. viceprimátor prezentoval, že bude opravená 

budova šatne na futbalovom ihrisku v Hodoch. Treba vyčleniť finančné prostriedky na opravu 

tejto budovy.  

2. Futbalové ihrisko v Hodoch – doriešiť odhradenie kynologického areálu od futbalového 

ihriska.  

Mgr. Peter Kolek – primátor 

2. Futbalové ihrisko – sľúbil som, že zvoláme stretnutie oboch strán a nájdeme riešenie. 

Peter Závodský – viceprimátor 

1. Vyzbierané poplatky za rozvoj – musia byť investované tam, kde boli predpísané. Z tohto 

zásobníka sa budú financovať aj šatne. Nie je to ešte v rozpočte lebo nemáme k tomu projektovú 

dokumentáciu.  
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Zuzana Gauliederová – občianka  

1. Dňa 12.11.2024 som verejne vyzvala primátora mesta o zverejnenie zmluvy o užívaní 

motorového vozidla NISSAN. Do dnešného dňa som ja, ani občania nášho mesta túto 

informáciu nedostali. Preto sa Vás verejne pýtam, kto je vlastníkom motorového vozidla 

NISSAN, ktoré užívate? 

Mgr. Peter Kolek – primátor 

- každý verejný funkcionár  má povinnosť uvádzať svoje majetkové priznanie, urobil som to aj 

ja bez akéhokoľvek zamlčania. Auto je vo vlastníctve spoločnosti ČSOB leasing a mám ho vo 

výpožičke.  

Zuzana Gauliederová – občianka  

 - určite je to tak? 

Mgr. Peter Kolek – primátor 

- je to tak      

Zuzana Gauliederová – občianka  

- tak sa opýtam pána Petra Závodského, čo mi vie k tomu povedať  

- všimla som si vo verejne prístupnom účtovníctve spoločnosti, ktorej ste konateľom a Váš syn 

spoločníkom, že sa zvýšil stav hnuteľnej veci o sumu, ktorá by podľa môjho názoru 

zodpovedala cene auta bez DPH, ktoré užíva primátor.  

- máte to vo svojej s.r.o.?  

Peter Závodský – viceprimátor 

- áno mám, ale nič to nemení na tom, že majiteľom vozidla je spoločnosť ČSOB leasing a žiadna 

iná záujmová skupina za tým nie je.  

Zuzana  Gauliederová - občianka  

- ale ide to cez firmu p. Závodského  

2. v bode 7 d2) v programe zasadnutia MsZ 10.12.2024 je návrh na prekvalifikáciu návratných 

finančných operácií na kapitálové fondy spol. Galandia s r.o., ide o odpustenie pôžičky, ktorú 

mesto poskytlo spoločnosti v rokoch 2021 – 2023 v celkovej sume 1 841 735,75€. Pýtam sa, 

prečo chce mesto odpustiť Galandii splácanie pôžičky? Má mesto do budúcna nejaký zámer 

s Galandiou? 

Peter Závodský – viceprimátor 

-  nejedná sa o žiadny budúci odpredaj Galandie 

- spoločnosť Galandia, keďže má podpísanú zmluvu o pôžičke, v roku 2025 by túto pôžičku 

musela začať splácať. Keďže spoločnosť vie, že nebude vedieť pôžičku splácať cash, tak sa 

obrátila na mesto. Sú tu dva návrhy riešenia tejto situácie. Zajtra na MsZ bude predložený 

nový návrh uznesenia, ďalej vysvetlil druhý návrh.      

- iná záujmová skupina za tým nie je  
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Zuzana  Gauliederová - občianka  

3. Dňa 22.11.2024 bol zverejnený návrh rozpočtu mesta Galanta na rok 2025. V bode č. 7 d3) 

sa predkladá  obsahovo rozlišný a dosť rozsiahly materiál vrátane stanovísk. Komisia finančná 

a správy majetku na svojom zasadnutí 27.11.2024 návrh rozpočtu neprijala. Otázka - plánuje 

MsZ o rozpočte rokovať napriek tomu, že nebola splnená zákonná povinnosť zverejnenia 

návrhu rozpočtu, ktorý je predložený na rokovanie MsZ, lehota 15 dní. Teraz mesto predkladá 

úplne iný rozpočet, oproti zverejnenému. Zverejnený rozpočet nepodporila ani finančná 

komisia, ktorej predsedom je  p. Závodský.     

 

Peter Závodský – viceprimátor 

- rozpočet nepredkladám ja, ale predkladá ho Ing. Srnka, vedúci finančného oddelenia 

- nevlastním finančnú komisiu, komisie sa zúčastnilo len 5 členov, z ktorých 1 člen rokovanie 

komisie opustil, tým pádom sme na komisii zostali len 4 členovia. Hlasovanie skončilo 2:2. 

Pozmeňujúce návrhy členov komisie sú zapísané v zápisnici. Žiadny iný zásadný problém 

členovia nemali.  Zásadné pripomienky Ing. Popluhára prednesiem na dnešnom stretnutí 

poslancov.  

- návrh rozpočtu zverejnil Ing. Srnka tak, ako je pripravený. Ak budú pripomienky, tak budú 

zapracované.  

 

Ľuboš Bočkay – občan 

1. Je tu konateľ spoločnosti Bysprav s r.o. prítomný?  

2. Do koľkých dní sú zamestnanci mesta a mestských organizácií povinní občanovi odpovedať?      

 

Mgr. Peter Kolek – primátor 

- do 30 dní, ale my odpovedané skôr, bavíme sa o spoločnosti Bysprav? 

 

Ľuboš Bočkay – občan 

- áno 

 

Mgr. Peter Kolek – primátor 

- dal prísľub, že na najbližšom zasadnutí bude konateľ prítomný  

 

Ľuboš Bočkay – občan 

1. Pýta sa, čo znamenajú v celom meste značky na chodníkoch? 

2. Kto je vlastníkom budovy Bysprav na ulici Nová Doba?  

3. Prečo spoločnosť Bysprav s r.o. nemá zaregistrovanú novú adresu? 

4. Kto je vlastníkom budovy bývalej materskej škôlky na Revolučnej štvrti. Objekt je 

nevyužívaný a zanedbaný.   

5. Poznamenal, že v meste sa nešetrí so spotrebou elektrickej energie – zbytočne osvetlené 

miesta v celom meste. 

6. Koľko sa investovalo do rekonštrukcie Galandie od roku 2015? 

7. Požaduje informáciu vo veci Galandie, z akého dôvodu je pozastavené trestné 

konanie prokuratúra v tejto veci ďalej nekoná?  

8. Poplatok za TKO – porovnal som okolité mestá, Sereď má 36€. 

 

Mgr. Peter Kolek – primátor 

1. Značky na chodníkoch – nemám vedomosti, zistíme to. 

2. Vlastníkom budovy Bysprav s r.o. je mesto Galanta. 
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3. Nová adresa Bysprav – zistíme. 

4. Vlastníkom budovy je p. Danko, rokoval som s vlastníkom objektu o možnosti odkúpenia, 

ale zatiaľ sme k dohode nedospeli.   

6. Galandia – pripravíme odpoveď.  

7. Posledné trestné oznámenie som podával ja. 

8. Poplatok za TKO – mesto Sereď je akcionárom vo vlastnej skládke, tak má iné ceny. Mesto 

Galanta nemá vlastnú skládku. Vysúťažili sme skládku za výbornú cenu, pomohlo nám, že 

vláda zrušila podmienku mechanicko-biologickej úpravy odpadu a presunula to na rok 2027. 

Tak si dovolíme takéto gesto spraviť pre občanov, poplatok za odpad bude znížený.    

 

Peter Závodský – viceprimátor 

5. Ako príklad uviedol ulicu Puškinovú – treba dbať na bezpečnosť obyvateľov.   

8. Vychádzame z platnej legislatívy, že presun platí na rok 2027, ale máme vysúťaženú cenu aj 

bez triediacej  linky a s triediacou linkou.  

 

Lovas – občan  

1. V akom stave je projekt SMART CITY? 

 

Peter Závodský – viceprimátor 

1. Žiadny projekt SMART CITY tu nie je. Bývalý primátor p. Paška projekt stiahol a projekt 

sa nerealizoval.  

 

Mgr. Peter Kolek – primátor 

- poďakovať všetkým prítomným za účasť, pozval ich na zajtrajšie zasadnutie MsZ 

a stretnutie ukončil.  

 

 

 

 

 

Zapísala: A. Deáková 

 

  

 

 

 


